
 

Сједница Скупштине града- Клуб одборника ДНС-а
напустио сједницу

13.09.2019 - 10:30

Клуб одборника ДНС-а напустио је данас сједницу Скупштине
града Приједора због, како су рекли, вишемјесечних
незаконитости које се дешавају у овом тијелу.

  

Замјеница шефа Клуба одборника ДНС-а Валентина Совиљ подсјетила је да је Влада Републике
Српске оспорила четири акта које је приједорски парламент донио у фебруару ове године и упутила
их на управни поступак, а да је Скупштина града мимо одлуке Владе те акте на сједници одржаној
4. септембра укинула.
  "Влада се није очитовала у року од два дана, колико је законом предвиђено, што значи да су сви
претходни закључци на снази и да треба покренути управни спор. Ми немамо информацију да ли је
покренут. Ако јесте, треба да га сачекамо, ако није, онда ће правобранилац образложити зашто није
покренуо, а био је овлаштен", рекла је Совиљева новинарима у Приједору након напуштања



сједнице.
 Она је подсјетила да већ постоји судска пресуда због незаконитих одлука Скупштине града, да је о
њој требало расправљати и да тиме што се она игнорише и не ставља на дневни ред не значи да ће
престати да постоји.
  "Снага мишића не значи и снагу закона. Одлука је да не присуствујемо, јер бисмо својим
присуством дали легитимитет у даљем срљању, паду и незаконитости. Упозорили смо одборнике, а
ево већ осам мјесеци, можда и више, кријући се упорно иза интереса наших грађана, дешавају се
незаконитости", рекла је Совиљева.
 Сједницу су напустили и три начелника одјељења и градоначелник Миленко Ђакаовић које је
рекао да није довољан број руку него да се мора водити рачуна о законитости.
 "Ово прије свега упућујем одборницима и предсједништву Скупштине, а посебно људима који су
задужени да се баве законитошћу рада Скупштине", рекао је Ђаковић.
 Поступак ДНС-ових одборника за предсједника Скупштина Ајдина Мешића није споран, јер је и
сам као одборник СДА напуштао засједање. - Сматрам да је пуно право одборника да се на тај
начин изјасне о раду Скупштине или да дају своје мишљење - рекао је Мешић.
 Шеф Клуба одборника СНСД-а Далибор Павловић рекао је да градоначелник и начелници
одјељења треба да су градоначелник и начелници свих грађана, а "не само ДНС-а".
 Одборник СДС-а Ратко Стојић рекао је да је 23. годину одборник и да је било и криза и сукоба, а
да никада није нико на овакав начин напустио засједање и да су се проблеми увијек рјешавали
договором.
 Засједање је настављено са 18 присутних одборника, који су изгласали Приједлог рјешења о
измјени рјешења о избору Комисије за избор и именовања Скупштине града Приједора. У питању
је рјешење које се тиче Комисије која је именована још 2016., и не односи се на рјешења која је
Скупштина укинула на 27. сједници. Као образложење за измјене наведено је да је Драгослав Кабић
у међувремену изабран за посланика у НС РС, те да се мора испоштовати пропорционалност
заступљености странака у скупштини.
  Комисију чине Далибор Грабеж, Душко Милетић, Раденко Стијепић, Горана Босанчић и
Сабахудин Гарибовић. ДНС није доставио приједлог кандидата, иако им је припадало једно мјесто.

 

  

  

https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/7909_0.jpg


  

  

  

  

  

https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/7909_01.jpg
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/7909_1.jpg
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/7909_10.JPG
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/7909_12.JPG
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/7909_4.jpg


  

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/7909_8.JPG
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/7909_9.JPG
http://www.tcpdf.org

